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12 września 2007 roku



Protokół Nr XI/2007 z sesji Rady Miejskiej w Wołominie
 z dnia 12 września 2007 roku

Radnych ogółem – 21
Radnych obecnych na sesji – 17

Nieobecni to : Krzysztof Gawkowski, Grzegorz Wajs, Maciej Łoś, Krzysztof Kozłowski –
pisemne usprawiedliwienia stanowią załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu.

Stwierdziwszy quorum (na sali obecnych 17 radnych) prowadzący obrady Przewodniczący
Rady Miejskiej Andrzej Żelezik otworzył XI sesję Rady Miejskiej w Wołominie w dniu 12
września 2007 roku o godzinie 17.20. 

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
W związku z Postanowieniem Prezydenta Rzeczypospolitej  Polskiej  z  dnia 7 września
2007 r. w sprawie zarządzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu
Rzeczypospolitej  Polskiej  i  zarządzonych  na  dzień  21  października  2007  roku  sesja
została zwołana bez zachowania wymogów formalnych przewidzianych statutem gminy. 
Ustalone  ustawą  terminy  wykonania  czynności  wyborczych  ulegają  skróceniu.  
Rada  Miejska  na  wniosek  burmistrza  najpóźniej  38  dnia  przed  dniem  wyborów  ma
obowiązek utworzyć  odrębny obwód głosowania w szpitalu dla wyborców,  którzy będą
przebywająć na jego terenie w dniu wyborów. 

Pkt 1
Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia obowiązków sekretarza obrad zgłosił się radny Michał Milewski.

W głosowaniu jawnym, za – 17, przeciw – 0, wstrz. - 0, radni wyrazili zgodę by funkcję
sekretarza obrad pełnił radny Michał Milewski.

Pkt 2
Przewodniczący odczytał porządek obrad (załącznik Nr 3). 

Ze względu na nagłą sytuację i możliwość pozyskania dodatkowych środków na cel, który
jest  jednym  z  naszych  celów  inwestycyjnych  Burmistrz  Jerzy  Mikulski  wnioskował  
o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: uchwały w sprawie zmian w budżecie
Gminy Wołomin na 2007 rok; uchwały w sprawie zmiany załącznika 4 do uchwały Nr III-
181/2006 z dnia 18 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na
2007 rok. 

Jerzy Mikulski – burmistrz Wołomina
Jest szansa na pozyskanie kwoty ponad 200 000 zł (dwieście tysięcy) w formie dotacji na
inwestycję,  która  i  tak  zaplanowana  jest  w  tym  roku  w  naszym  budżecie.  Byłoby  to
znaczne  zasilenie  nazego  budżetu.  Dotacje  na  realizację  wybranych  wniosków  będą
przyznane pod warunkiem zabezpieczenia środków na ten cel w budżecie na rok 2007.
Beneficjenci zobowiązani są do wniesienia wkładu finansowego w wysokości co najmniej
15 % całkowitej wartości projektu określonego we wniosku.

W głosowaniu  jawnym,  za –  16,  przeciw – 0,  wstrz.  -  1,  przyjęto  wniosek Burmistrza
Jerzego Mikulskiego o wprowadzenie do porządku obrad wnioskowanych uchwał. 
 



Uchwała Nr XI  -146/07 w sprawie utworzenia  w Gminie  Wołomin odrębnego obwodu
głosowania;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały.

Jerzy Mikulski – burmistrz Wołomina
W  dniu  10  września  wystosowaliśmy  pismo  do   dyrektora  Samodzielnego  Zespołu
Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w  Wołominie Pana Ryszarda Olszanowskiego 
o przedstawienie, informacji o przewidywanej liczbie wyborców na terenie Szpitala oraz
opinii dotyczących utworzenia odrębnego obwodu głosowania na terenie Samodzielnego
Zespołu Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wołominie. W odpowiedzi na nasze
pismo dyrektor poinformował, że w dniu wyborów do Sejmu RP i Senatu RP w szpitalu
może  przebywać  około  200  pacjentów,  dlatego  utworzenie  odrębnego  obwodu  do
głosowania na terenie szpitala jest zasadne.

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 17, przeciw – 0, wstrz.- 0.

Uchwała Nr XI – 147/2007 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok;

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały.

Krzysztof Antczak – zastępca burmistrza
Zgodnie  z  uchwałą  nr  1767/72/07  Zarządu  Województwa  Mazowieckiego  z  dnia  28
sierpnia  2007  r.  w  sprawie  naboru  wniosków  w  ramach  Mazowieckiego  Instrumentu
Wsparcia Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej, Zarząd Województwa Mazowieckiego
ogłasza warunkowy nabór wniosków o dofinansowanie w 2007 r. projektów inwestycyjnych
w  ramach  komponentu  G  –  Mazowieckiego  Instrumentu  Wsparcia  Ochrony  Zdrowia  
i  Pomocy  Społecznej.  Sprawa  jest  o  tyle  pilna,  że  termin  składania  wniosków  mija
14.09.2007 r. Dotacje udzielane będą na projekty inwestycyjne, w tym na zakup aparatury
i  sprzętu  medycznego.  Wnioski  takie  do  Gminy  złożyły  nasze  miejskie  Samodzielne
Publiczne Zakłady Opieki Zdrowotnej. Wnisek MSP ZOZ Nr 1 dotyczy przebudowy obiektu
w tym jest: dokumentacja projektowo-kosztorysowa, zakup aparatury medycznej. Kolejny
wniosek złożył Ośrodek Profilaktyki i Terapii Uzależnień SP ZOZ przy ul. Powstańców 12.
Wniosek  dotyczy  przebudowy  OPTU-SPZOZ  w  tym:  dostosowania  pomieszczeń  do
wymagań  pod  względem  fachowym  i  sanitarnym,  informatyzacja  ośrodka.  Kwoty
dofinansowań są dość znaczne dlatego też wnioskujemy. Sytuacja przedstawia się tak, że
możemy  złożyć  te  wnioski  o  dofinansowanie  tylko  wtedy,  gdy  w  swoim  budżecie
wykażemy  15  %  udział  własny.  85%  to  jest  dotacja.  Żeby  można  było  złożyć  takie
dokumenty Rada musi takie tytuły wprowadzić do budżetu i wskazać środki własne. Te
środki własne wskazane przez gminę będą pochodziły z przebudowy dachu budynku SP
Nr 4 przy ul. 1 Maja 19, dlatego że przewidywaliśmy remont kapitalny tego dachu. Tym
niemniej  po wykonaniu dokumentacji  technicznej okazało się,  że dach ten podlega tak
daleko idącej przebudowie, że trzeba przygotować pełną dokumentację budowlaną oraz
uzyskać  pozwolenie  na  budowę.  Dokumentację  mamy,  o  pozwolenie  na  budowę
wystąpiliśmy, ale z uwagi na to, że jest wrzesień i jeszcze trzeba przeprowadzić procedurę
zamówień publicznych a to jest kwota prawie 400 000 zł (czterysta tysięcy) - taki jest wynik
kosztorysu  inwestorskiego  tego  remontu.  Ten  dach  w  tym  roku,  w  takim  zakresie
wyremontowany nie  będzie.  Będzie  tylko  remont  bieżący pozwalający  przetrwać  zimę.
Natomiast w przyszłym roku zostanie zdjęty istniejący i nałożony nowy dach na starym
budynku SP Nr 4. Stąd pojawiła się możliwość przesunięcia tych środków na te dwa tytuły,
które są podane w § 1 w uchwale. Konsekwencją tej uchwały jest zmiana w załączniku Nr
4 do uchwały Nr III-181/2006 z dnia 18 grudnia 2006 roku w sprawie uchwalenia budżetu



Gminy Wołomin na 2007 rok. W uzasadnieniu do uchwały wyszczególnione jest dokładnie
co będzie kupowane. 
Kolejne,  trzecie dofinansowanie będzie dotyczyło MSP ZOZ Nr 2 w Zagościńcu (filia)  
i  będzie  dotyczyło  zakupu  windy  (urządzenia  dźwigowego)  dla  potrzeb  obsługi  tego
ośrodka, ale ten ZOZ dysponuje możliwością wykazania się wkładem własnym w projekt w
swoim budźecie. W związku z tym nie musi mieć zabezpieczonych środków w budżecie
Gminy.  Może złożyć  do  wniosku  informację,  że  tymi  środkami  własnymi  dysponuje  w
swoim planie rocznym.

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Przekazał  informację,  że posiedzenie Komisji  Finansowej, Komisji  Pomocy Społecznej  
i Ochrony Zdrowia w sprawie omówienia tych właśnie uchwał odbyło się przed sesją Rady
Miejskiej. Zostało zwołane również w trybie nagłym.

Marek Górski – radny
Zapytał dlaczego jeden ZOZ potrzebuje sprzęt medyczny a drugi windę. Czy oznacza to,
ze drugi ośrodek ma sprzęt medyczny?

Alina Czerska – radna
Ostatnio placówka składał wnioski do planu na 2008 rok i m.in. Jest w nich ultrasonograf.

Jerzy Mikulski – burmistrz Wołomina
Każdy  z  ZOZ-ów składa  plan  inwestycyjny  na  dany  rok.  W zalezności  od  mozliwości
swoich  finansowych  albo  mozliwości  pozyskania  środków  go  realizuje.  W  planach
inwestycyjnych  MSP ZOZ  Nr  1  jest  ultrasonograf  od  dwóch  lat.  Nie  było  możliwości
takiego wsparcia w budżecie gminy. Kiedy pojawiła się  możliwość  pozyskania środków
zewnętrznych jest propozycja realizacji tego przedsięwzięcia. Kwota 85% dofinansowania
jestbardzo  intratna  i  stąd jest  zainteresowanie.  Wiąże się  to  również  z  prowadzeniem
usług w tym zakresie i zapotrzebowaniem na taki sprzęt. MSP ZOZ Nr 2 przy ul. Wileńskiej
w inny sposób rozstrzyga realizację tej usługi. 

Andrzej Saulewicz – radny
Zapytał czy jest to forma dofinansowania czy kredyt?
Burmistrz Antczak odpowiedział, że jest to dotacja bezzwrotna.

Marek Górski – radny
Zwrócił  się  z pytaniem czy koszt   tego urządzenia to 190 000 zł  (sto dziewięćdziesiąt
tysięcy) i czy zabezpieczenie w budżecie to 190 000? 

Krzysztof Antczak – zastępca burmistrza
Przy tym komponencie dofinansowanie wynosi 85%. Zabezpieczenie w budżecie to jest
pozycja w tym tytule. 190 000 to pozycja w tym tytule i mówi o nakładach na ten wydatek.
Kwota 190 000 jest następnie rozbita na wkład własny i wkład pomocowy. Wkład własny
plus wkład pomocowy to jest 190 000.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie:
Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia za-3, przeciw-0, wstrz.-1; 
Komisji Finansów Gminnych - jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16, przeciw – 0, wstrz.- 1.



Uchwała Nr XI – 148/2007 w sprawie zmiany załącznika 4 do Uchwały Nr III-181/2006 
z dnia 18 grudnia 2006 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wołomin na 2007 rok.

Uzasadnienie do projektu uchwały załączone do oryginału uchwały.

Krzysztof Antczak – zastępca burmistrza
Jest to konsekwencja poprzedniej uchwały - Uchwała Nr XI – 147/2007 w sprawie zmian 
w budżecie Gminy Wołomin na 2007 rok. Jeżeli Rada podejmuje uchwałę  o dokonaniu
takich zmian w budżecie no to konsekwencją jest wprowadzenie zmian załącznika Nr 4.

Projekt uchwały uzyskał pozytywne opinie:
Komisji Pomocy Społecznej i Ochrony Zdrowia za-3, przeciw-0, wstrz.-1; 
Komisji Finansów Gminnych - jednogłośnie. 

Uchwała została podjęta w głosowaniu jawnym za – 16, przeciw – 0, wstrz.- 1.

Pkt 3
Wolne wnioski i informacje

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Przewodniczący  podziękował  za  dobrą  frekwencję  na  sesji.  Następnie  zwrócił  się  do
zespołu opiniującego kandydatów na ławników o podjęcie działań w sprawie weryfikacji
zgłoszonych  kandydatów  na  ławników.  Zespół  opiniujący  ma  za  zadanie  jedynie
sprawdzenie czy  kandydaci spełniają wymogi ustawowe a swoją opinię musi przedstawić
Radzie   przed  dokonaniem  przez  nią  wyboru.  Rada  Miejska  musi  dokonać  wyboru
ławników na następną kadencję. Tej czynności musi dokonać do końca października. 

Henryka Żabik – radna
W związku  z  uzyskanymi  informacjami  na  Komisji  w  sprawie  nie  rozwiązanej  jeszcze
dowozu dzieci do szkoły w Duczkach Pani Żabik zwróciła się do Burmistrza aby przekazał
tę informację, bo są na sesji Sołtysi z tamtego terenu a informacja ta może być dla nich
zadowalająca.

Jerzy Mikulski – burmistrz Wołomina
Z nowym rokiem szkolnym powstał problem dowozu dzieci do Gimnazjum w Duczkach.  
W  poprzedniej  kadencji  w  wyniku  reorganizacji  placówek  oświatowych  i  okręgów
poszczególnych obwodów szkolnych zostało utworzone Gimnazjum w Ossowie, któremu
został przypisany obwód SP w Majdanie. Tym samym została podjęta decyzja o zasadzie 
i terminach dowożenia dzieci z Majdanu do innych szkół. Powstało przyzwolenie na to, aby
pozostawić  wolną  rękę  rodzicom do  kierowania  dzieci  do  poszczególnych  placówek.  
W uzgodnieniu  ZEASiP z Panią dyr. w Duczkach powstała taka możliwość organizacyjna
dwa  lata  temu,  że  dzieci  rodziców,  którzy  zadeklarowali  swoją  wolę  zostały  jeszcze
przyjęte do 1 klasy w Duczkach. Jeżeli tylko w szkole w Duczkach istniała taka możliwość
techniczna  Pani  dyrektor  przyjmowała  dzieci  z  Majdanu.  Burmistrz  przypomniał  też  
o deklaracji rodziców (nawet tych którzy teraz wystepują), którzy zapisali dzieci do szkoły
w Duczkach  i  deklarowali,  że w  przyszłości  na  własny  koszt  i  we  własnym zakresie,
własnymi  środkami  będą  dowozić  dzieci  do  szkół.  Była  również  przekazywana  przez
dyrektora  SP w  Majdanie  i  dyrektora  ZS  w Duczkach  informacja  uczniom i  rodzicom
uczniów o tym , że z dniem 1 września 2007 roku ustaje obowiązek gminy dowozu dzieci
do szkoły w Duczkach. Na to są stosowne potwierdzenia od dyrekcji. Tym samym ZEASiP
nie ogłosił przetargu na ten dowóz, gdyż nie było do tego należytej legitymacji prawnej.
Powstał  problem,  bo okazało się  że nie wszystkie  dzieci  dojechały do szkoły w dniu  



3 werześnia 2007 r. W dniu 4 wrzesnia zaczęły się  interwencje zarówno rodziców jak  
i  przedstawicieli  niektórych  osób  z  Majdanu.  W  tym  samym  dniu  odbyło  się  jeszcze
spotkanie na którym przekazano rodzicom stan prawny istniejący w tym zakresie. W dniu
7  września  Burmistrz  zaprosił  Przewodniczących:  Komisji  Oświaty,  Komisji  Finansów
Gminnych, Przewodniczącego Rady Miejskiej na wspólne spotkanie z przedstawicielami
rodziców  ZS  w  Duczkach.  Kolejny  raz  został  przekazany  stan  prawny  i  mozliwości
działania  w  tym  zakresie.  Przedstawiono  rodzicom  jak  można  tę  sprawę  rozwiązać.  
W rozumieniu prawnym ZEASiP nie mógł ogłosić przetargu na dowóz dzieci do Duczek,
bo został ten obwód zmieniony. W związku z tym rozumiejąc potrzebę rodziców przyjęto
tok postępowania,  w którym jest  przygotowywana podstawa prawna dla  całej  sytuacji.
Możliwosci  dyskusji  zarówno  w  Komisji  Oswiaty  jak  i  w  innych  komisjach  Rady  
i przedstawienia tego złożonego problemu na kolejnej sesji Rady. W związku z tym w dniu
14 września odbędzie się spotkanie przedstawicieli Rady Rodziców z ZS w Duczkach po
to aby doraźnie mozna było rozwiązać. Rada Rodziców w Duczkach może przeznaczyć ze
swojego funduszu wstępnie środki na dojazd dzieci do szkoły do czasu zajęcia stanowiska
przez Radę.  Jeżeli wynik debaty będzie pozytywny wtedy zostanie ogłoszony przetarg  
i dowóz dzieci będzie mógł się odbywać  na ten rok szkolny do szkoły w Duczkach dla
dzieci z Majdanu.

Marek Górski – radny
Przekazał  informację  członkom  Komisji  Gospodarki,  Rozwoju  Gminnego  i  Obszarów
Wiejskich.  Posiedzenie  Komisji  odbędzie  się  w  dniu  20  września  2007  r.  (czwartek)  
o godzinie 13.00 w siedzibie ZEC w Wołominie.

Jerzy Mikulski – burmistrz Wołomina
Na  zakończenie  Burmistrz  zaprosił  do  udziału  w  planowanych  w  najbliższych  dniach
imprezach.  W  dniu  15  września  organizowane  są  Europejski  Dni  Dziedzictwa  na
Mazowszu. Miasto Wołomin bieże również czynny udział w tych uroczystościach. Motto
przewodnie  w  tym  roku  to:  „Ludzie  gościńca,  pielgrzymi,  tułacze”.  Zaplanowana  jest
impreza  plenerowa  w  formie  jarmarku.  Zaplanowane  sa  też  wystepy  artystyczne.
Rozpoczęcie  ma  nastapić  o  godzinie  15.00.  na  terenie  za  hutą  szkła,  u  zbiegu  ulic
wileńskiej i ulicy Reja. 
W dniach  20-21  wrzesnia  odbywać  się  będzie  konferencja  naukowa  pn.  „Przemiany  
i perspektywy straży miejskich i gminnych w ochronie bezpieczeństwa publicznego”.
Pierwszego  dnia  konferencja  będzie  się  odbywała  w  Warszawie  w  Wyższej  Szkole
Informatyki, Zarządzania i Administracji. Drugiego dnia konferencja odbywała się będzie 
w Wołominie w Miejskim Domu Kultury. Burmistrz poprosił Pana Przewodniczącego Rady
o zgodę  na spotkanie  z  Komisją  Bezpieczeństwa Publicznego i  Ochrony Środowiska  
w dniu 18 września o godzinie 17.00 (wtorek).
Nastepnie  Burmistrz  pogratulował  Komitetom  i  Sołectwom  za  organizację  Dożynek
Gminnych.
W związku ze zblizającym 17 września  dzniem agresji  i  świętem sybiraków Burmistrz
zaprosił do udziału w Mszy Świętej zaplanowanej w dniu 16 wrzesnia na godzinę 18.00 
w  Kościele  Matki  Boskiej  Częstochowskiej.  Po  Mszy  nastąpi  złożenie  kwiatów  pod
pomnikiem katyńskim. Sybiracy i pozostałe związki zaplanowali Mszę w dniu 17 września
o godzinie 18.00 w kościele na Kurkowej. Msza Święta będzie w intencji sybiraków. Po tej
Mszy nastapi  przejście  pod tablicę  sybiraków w Kościele,  potem pod pomnik  na ulicy
Piaskowej a następnie pod drugi pomnik przy przejeździe kolejowym przy ulicy Orwida  
i Korsaka.
Dalsze uroczystości  są  w październiku.  W dniu 8 października będzie Światowy Dzień
Hospicjum. Organizowany jest przy udziale miasta. Będą dni otwarte, w Hospicjum, Msza
Święta i również seminarium poświęcone wiedzy paliatywnej i opiece hospicyjnej.



16 października obchodzić będziemy Dzień Papieski. Zwykle obchodzony jest w niedzielę
poprzedzającą  dzień  16  października.  Tradycyjnie  odbędą  się  Msze  w  parafiach  po
których odbędzie się przejście pod pomnik Jana Pawła II.

Andrzej Żelezik – Przewodniczący Rady Miejskiej
Zwrócił  się  do  Pani  dyrektor  ZEASiP  aby  przypomniała  dyrektorom  szkół  żeby
przypomnieć młodzieży o tym co było 17 września oraz o tym żeby szkoły włączyły się  
w uroczystości. 

Ndrzej Saulewicz – radny
Również zwrócił się do Pani dyrektor ZEASiP żeby uczulić dyrektórów na fakt, że coraz
rzadziej  młodzież,  poczty  sztandarowe  reprezentują  szkoły  w  uroczystościach
patriotycznych.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący  Rady  Andrzej  Żelezik
zamknął  XI  sesję  Rady Miejskiej  w Wołominie w dniu 12 września 2007 roku o godz.
18.10.  Wszystkie  podjęte  w  trakcie  trwania  sesji  uchwały  stanowią  integralna  część
niniejszego protokołu. 

Protokołowała                                       Sekretarz

Edyta Malinowska                            Michał Milewski


